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Skrivelse från Liberalerna om gråzonsbarn 

Så kallade gråzonsbarn (elever som gränsar till anpassad grundskola, men inte uppfyller 
kriterierna) riskerar att hamna utanför utbildningssystemet redan efter grundskolan. Dessa 
barn kämpar väldigt mycket med sin skolgång men har i många fall inte de rent kognitiva 
förutsättningarna att nå kunskapsmålen.  
 
I många fall uppfyller man inte behörighetskraven för gymnasiet. I förekommande fall då man 
gör det kan det ofta vara på grund av att man fått väldigt mycket stöd under grundskoletiden 
och tack vara detta precis klarat sig vidare, kanske till och med i sista änden av lovskola under 
sommaren. Men väl på gymnasiet, klarar man inte av de krav som finns där.  
 
Vi vill se att en särskild plan för att jobba med att lyfta gråzonsbarnen tas fram. Risken är 
annars att dessa elever fortsätter att falla utanför systemet. Parallellt behöver kursplanerna 
förändras på nationell nivå för att ge dem möjlighet att nå sina mål och känna sig stärkta. 
 
Mot bakgrund av detta önskar Liberalerna ställa följande fråga: 
 

- Vad bedömer förvaltningen behöver göras med skolans styrsystem för att barnen inte 
ska ramla ur utbildningssystemet? 

- Har förvaltningen för avsikt att tillsätta en särskild plan för arbetet med 
gråzonsbarnen? 
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